
 

 

 

Commissie 4 

Notulen                                                                     Zitting van 12 februari 2025 
 

 

 

 

Samenstelling: 
Aanwezig: 
Koen De Busser, voorzitter; Luc Op de Beeck, schepen; Achraf El Yakhloufi, schepen; Luc Debondt, raadslid; Paul 
Moelans, raadslid; Mieke Paulussen, raadslid; Peter Maene, raadslid; Eric Diels, raadslid; Lisa Wils, raadslid; Stan 
Van Hees, raadslid; Tijs Van der Veken, raadslid; Evy Theys, raadslid; Greet Oris, raadslid, Charlotte Verboven, 
commissiesecretaris. 
 
Verontschuldigd: 
Wout Schafraet, raadslid; 
 
 
12 februari 2025 19:30 - De voorzitter opent de openbare zitting 
 

 
 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 
 
Notulen 
Het verslag van de vorige vergadering werd goedgekeurd. 
 
 

 
 

2. Voortraject IGS cultuur 2027-2032 
 

Toelichting 
De stad Turnhout engageert zich om binnen onze regio een intergemeentelijke samenwerking (IGS) voor 
bovenlokale cultuurwerking in te zetten, waarvoor we bij de Vlaamse overheid een subsidieaanvraag kunnen 
indienen.  
Gedurende 2025 onderzoeken we met de betrokken twaalf besturen in onze regio wat deze intergemeentelijke 
samenwerking voor cultuur kan betekenen om - onder begeleiding van een regiocoördinator - ten laatste 1 april 2026 
een cultuurnota in te dienen voor een werkingssubsidie intergemeentelijk samenwerking cultuur voor de periode 
2027-2032. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Katrijn Van Gorp, na inleiding van Achraf El Yakhloufi, toelichting bij dit punt. 
Greet Oris vraagt wat er in 2027 gebeurt als er voordien al een coördinator wordt aangesteld.  
Katrijn Van Gorp legt uit dat er vanaf 2027 een jaarlijkse subsidie uitbetaald wordt. Er wordt al wel één voorwaarde 
gesteld om met de middelen te doen, namelijk vanaf 2027 een coördinator aanstellen. Het dossier zal uitwijzen wat 
er met de rest van de middelen zal moeten gebeuren. Er wordt nu een trajectbegeleider aangesteld om het 
voortraject te begeleiden, voorlopig tijdelijk, maar mogelijk zal dat de latere coördinator worden. 
Eric Diels vraagt of verenigingen daar actief voor worden aangeschreven.  
Katrijn Van Gorp antwoordt dat het de bedoeling is dat zij mee geïnformeerd worden. Er zal een stakeholdersanalyse 
komen om te achterhalen welke thema’s er leven. Er is al een voorbereiding lopende. Er zijn thema’s die overal 
leven: ondersteuning van kunstenaars en muzikanten, bijvoorbeeld. Daarrond zal dan ook al gewerkt kunnen worden 
met alle lokale culturele spelers. Van bij de start van het voortraject (bij de opmaak van de nota) zullen de 
verenigingen betrokken worden. 
Stan Van Hees verwijst naar de slides waarin vermeld wordt dat de rechtspersoonlijkheid in 2027 zal worden 
aangepast. Hij vraagt onder welke rechtspersoon de trajectbegeleider dan zal vallen.  
Katrijn Van Gorp deelt mee dat één van de deelnemende gemeentes de lokale projectsubsidie aanvragen en ook de 
aanwerving met een financiering. Erfgoed Noorderkempen is al een projectvereniging en één van de pistes, de 
gemakkelijkste piste, denkt Katrijn, is die projectvereniging te gebruiken als kader voor het hele IGS. Zodat het een 
projectvereniging wordt met verschillende deelwerkingen, die nu al bestaan. Maar dat daarnaast andere 
deelwerkingen vorm krijgen. Zodat er geen nieuwe rechtspersoon moet worden opgericht, maar binnen datzelfde 
kader verwerkt kan worden. 



Koen De Busser vraagt of de verdeling ook mee in het voortraject wordt opgenomen.  
Katrijn Van Gorp antwoordt dat dat er onderdeel van zal uitmaken. Er worden geen middelen rechtstreeks 
toebedeeld. Het gaat altijd over het realiseren van het bovenlokale: de regierol opnemen, het oppikken van wat er 
leeft, verenigingen met elkaar in contact brengen, de verschillende harmonieën binnen de gemeenten, en dergelijke. 
 
 

 
 

3. Groepspas UiT voor vzw 'TANtWOORD 
 
Toelichting 
De UiTPAS is de combinatie van een spaarkaart voor alle gebruikers en een kortingkaart voor mensen die recht 
hebben op een financiële tussenkomst. Achterliggend doel is ook hier om (meer) mensen (meer) goesting te doen 
krijgen in het vrijetijdsaanbod.   
VZW 'T ANtWOORD deed een aanvraag voor een groepspas. De groepspas biedt verenigingen de mogelijkheid om 
in groep deel te nemen aan culturele activiteiten, aangeboden door stedelijke partners. Wij vragen de gemeenteraad 
de goedkeuring voor de ondertekening van de overeenkomst, zodat een groepspas kan aangemaakt worden.  
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Katrijn Van Gorp, na inleiding van Achraf El Yakhloufi, toelichting bij dit punt. 
Stan Van Hees vraagt of de vraag enkel vanuit 't ANtWOORD komt. Want uit het verleden kwam eenzelfde vraag 
ook vanuit Cirkant en Ter Loke om kinderen uit residentiële voorzieningen ook aan UiTPAS-tarieven te laten 
deelnemen aan speelpleinwerkingen of andere activiteiten.  
Katrijn Van Gorp legt uit dat er daarvoor andere mogelijkheden zijn. Daar is het Pas op Bed-principe, dat door 
internaten of instellingen kan worden gebruikt voor niet-inwoners van Turnhout, maar die wel in een instelling in 
Turnhout verblijven. Als zij daar recht op hebben, dan kunnen zij deze daarvoor inroepen. Deze is gericht op 
individuen. 
Evy Theys vraagt of senioren hier ook recht op hebben.  
Katrijn Van Gorp zegt dat er bekeken wordt in hoeverre personen die zouden deelnemen aan een groepsactiviteit 
recht hebben op een tegemoetkoming. Dat loopt allemaal via armoedeverenigingen. 
Eric Diels vraagt naar de praktische kant. Als er mensen zijn die het moeilijker hebben, bijvoorbeeld binnen een 
toneelvereniging. Hij vraagt of de vereniging hen dan kan doorverwijzen of hoe dat exact loopt.  
Katrijn Van Gorp legt uit dat die mensen dan best aan een individuele pas geholpen worden. Zij kunnen terecht bij 't 
ANtWOORD, maar ook bij andere balies binnen de stad voor een individuele UiTPAS. 
Mieke Paulussen heeft een vraag, heel specifiek over de UiTPAS: Hoe komt men te weten of men daar recht op 
heeft? Wordt men daarover geïnformeerd?  
Katrijn Van Gorp deelt mee dat dit aan de hand van het basisprincipe gebeurt, namelijk wanneer men een verhoogde 
tegemoetkoming geniet van de mutualiteit, heeft men recht op een UiTPAS. Er wordt jaarlijks een scan gedaan om 
te kijken welke mensen daar recht op kunnen hebben en dan worden zij automatisch gecontacteerd. Er wordt nog 
hard op ingezet want de hoeveelheid info die het ziekenfonds moet meegeven is al veel. Men probeert om via zoveel 
mogelijk kanalen (Sociaal Huis, CAW, mutualiteit,…) tot de juiste doelgroep te geraken. 
Achraf El Yakhoufli zegt dat er bewust op de UiTPAS zal worden ingezet om een zo breed mogelijk publiek aan te 
spreken. En de UiTPAS inzetten om de drempel zo laag mogelijk te houden om mensen uit te nodigen. Hij vindt het 
zeker een goede suggestie om de UiTPAS nog breder in te zetten. 
Peter Maene vraagt naar de overeenkomst. In de overeenkomst wordt vermeld dat de groepspas gebruikt kan 
worden vanaf minstens vijf personen en bevat tweehonderd tickets in totaal. Hij vraagt hoe die tweehonderd tickets 
verdeeld worden.  
Katrijn Van Gorp antwoordt dat er tweehonderd activiteiten op de pas gezet worden. Bijvoorbeeld: 't ANtWOORD wil 
met veertig personen deelnemen aan WinterWarm, dan gaan er veertig activiteiten van de groepspas. 
 
 

 
 

4. ERSV vzw – ontbinding en vereffening 
 
Toelichting 
De ERSV vzw gaat in ontbinding en vereffening. 
 
Notulen 
Luc Op de Beeck geeft toelichting bij dit punt. 
 

 
  



5. Samenwerkingsovereenkomst VDAB vacatureservice 
 

Toelichting 
Het voorwerp van deze overeenkomst is de samenwerking tussen beide contractanten met als doel om op een 
kwalitatieve manier vacatures uit te wisselen a.d.h.v. de VDAB “Vacature Service” (opvragen van bij de VDAB 
gepubliceerde vacatures via API). In 2024 werd deze overeenkomst reeds goedgekeurd op de gemeenteraad, maar 
er is een wijziging gebeurd betreffende de authenticatie waardoor er een nieuwe overeenkomst nodig is.  
 
Notulen 
Luc Op de Beeck geeft toelichting bij dit punt. 
Uit het publiek komt de vraag of de samenwerking gratis is. 
Luc Op de Beeck antwoordt dat dit een uniek gegeven is bij VDAB. Zij zien er een meerwaarde in en als dit werkt 
dan zal men dit uitrollen naar andere gemeenten. Zo is het heel makkelijk te zien waar er welke vacature is. 
Wanneer men op een vacature klikt, wordt men automatisch doorgestuurd naar de website van VDAB met alle 
nodige info.  
Stan Van Hees vat samen dat mensen die minder mobiel zijn meteen te zien krijgen waar het bedrijf gelegen is.  
 
 

 
 

6. Inname van standpunten over de dagorde van de algemene vergadering van vzw JeP op 28 
februari 2025 

 
Toelichting 
De gemeenteraad keurt de begrotingswijziging 2025 goed. De gemeenteraad gaat akkoord met de benoeming van 
nieuwe leden en het ontslag van leden. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Achraf El Yakhloufi toelichting bij dit punt. 
Uit het publiek komen twee vragen: 1. Als er gewerkt wordt met animatoren en vrijwilligers, waarbij de ene groep 
betaald wordt en de andere niet, zullen er dan geen fricties ontstaan tussen de twee groepen, vraagt hij zich af.  
Achraf El Yakhloufi antwoordt dat zij daar ook voor vreesden, maar meent dat dat weinig voorkomt. Vrijwilligers 
groeien vaak door tot animatoren en zij zien ook dat de taken en verantwoordelijkheden anders liggen. 
Uit het publiek volgt de tweede vraag: het Raadsherenpark bestaat uit zes hectaren speelbos en twee hectaren 
natuurgebied. Er zal ook gebruik gemaakt worden van het Vuurplein. Het Vuurplein zelf is speelplein, maar daarrond 
is het natuurgebied. Hij vraagt of Natuur & Bos hier geen problemen van gaat maken.  
Achraf El Yakhloufi deelt mee dat men met Natuur & Bos in overleg is gegaan, maar zij hebben hen naar de eigen 
Milieudienst doorverwezen. Hij weet dat dit heel streng bekeken wordt en er mogen alleen gebouwen komen waar er 
eerder al gebouwen gestaan hebben. Het publiek vult aan dat het niet alleen een probleem kan vormen naar 
gebouwen, maar ook qua activiteiten. Het zal niet zo makkelijk zijn om hen weg te houden uit dat gebied. 
Eric Diels merkt op dat er toekomstgericht mogelijk ook plaats te kort zal zijn.  
Achraf El Yakhloufi geeft mee dat het beleid de keuze dan zal moeten maken of er al dan niet met de 
speelpleinwerking doorgewerkt zal worden. Dat zal dan moeten bekeken worden.  
Eric Diels merkt op dat er in de toelichting verwezen werd naar het steeds groter worden van de verschillende 
problematieken die bij jongeren leven. Hij meent dat het ook belangrijk wordt om de begeleiders hier goed op voor te 
bereiden.  
Achraf El Yakhloufi zegt dat er onder andere daarom gekozen wordt voor jobstudenten omdat zij al wat ouder zijn en 
kunnen helpen ondersteunen. 
Koen De Busser deelt de bezorgdheid van collega Diels in verband met de opleiding van animatoren. Men moet 
beducht zijn voor wat er allemaal kan gebeuren. Hij vindt het een hele verantwoordelijkheid en dat voor heel veel 
jonge mensen.  
Achraf El Yakhloufi antwoordt dat de jeugdwelzijnswerkers nog meer moeilijke cases gaan krijgen en nog meer 
verantwoordelijkheid gaan dragen, daar is men zich bewust van. Maar hij geeft ook mee dat de jobstudenten de 
kracht zijn van de speelpleinwerking. Als zij er niet meer zouden zijn, kan dit niet worden verdergezet. Dit zal elk jaar 
opnieuw moeten geëvalueerd worden, want het kan heel snel gaan. 
Stan Van Hees geeft mee dat men daar soepel op in moet kunnen spelen. Als het Raadsherenpark te klein zou 
worden, zou men met de jongerengroep naar een andere locatie kunnen verhuizen. Want als ze niet meer welkom 
zijn in een speelpleinwerking is het alternatief voor vele jongeren gewoon rondhangen in de stad, met overlast tot 
gevolg. Uit het publiek komt de opmerking dat men heel lang heel veel moeite heeft gedaan om de gebouwen in het 
Raadsherenpark te renoveren. Hij constant af en aan laten rijden met kantoorunits lijkt hem een dure affaire te 
worden. Hij geeft mee dat er nog twee niet gerenoveerde gebouwen staan, namelijk de refter en het 
boswachtershuisje. Hij vraagt of het bekeken wordt om deze gebouwen te renoveren.  
Achraf El Yakhloufi zegt dat men moet bekijken wat het meest interessant is. De samenwerking met Vosselaar, die 
mogelijk de vergunning moet afleveren, is goed, maar het moet allemaal rendabel zijn. 
  



Lisa Wils vraagt of er ook aan jonge juffen en meesters gedacht wordt om in de vakantie te werken.  
Uit het publiek komt de opmerking dat het rekruteren van juffen en meesters voor zomerscholen niet evident is. Er 
wordt gevraagd of een samenwerking ook bekeken kan worden.  
Achraf El Yakhloufi antwoordt dat dit bekeken moet worden. Hij geeft mee dat het een heel pittige job is en 
leerkrachten hebben ook zin in verlof.  
Mieke Paulussen meent dat er een duidelijk verschil moet zijn tussen speelpleinwerking en zomerschool. Jongeren 
moeten zich ook nog amuseren, zelfs tot 16 jaar, en niet constant studeren. 
Luc Op de Beeck heeft nog een belangrijke aanvulling in verband met verzekering. Er is een wijziging in boek zes 
van het Burgerlijk Wetboek en geldt voor iedereen die in een vereniging zit. Vroeger kon iedere burger, als hij 
schade werd aangedaan, de vereniging ter verantwoording roepen. En dan kon de vereniging het bestuurslid of 
medewerker ter verantwoording roepen. De verandering zit erin dat iedere burger nu rechtstreeks naar het 
personeelslid of medewerker kan gaan. Je kan persoonlijk aansprakelijk gesteld worden, met je woning e.d. als borg. 
Het is belangrijk dat elke vereniging die specifieke paragraaf in de verzekering mee laat opnemen, dan ben je 
gevrijwaard. Dat betekent dat de organisatie altijd voor jou zal optreden, buiten strafrechtelijke zaken.  
Achraf El Yakhloufi vindt het interessant om dit met alle verenigingen op te nemen.  
Luc Op de Beeck deelt mee dat dit ook voor het heden, verleden en de toekomst belangrijk is. Dit is misschien nog 
niet de definitieve titel, maar dat wordt nog bekeken. Het wordt juridisch nog nagekeken en die wordt dan 
opgenomen in de gemeenteraad. 
 
 

 
 

7. Punten gemeenteraad en raad voor maatschappelijk welzijn 
 
Notulen 
Luc Op de Beeck en Achraf El Yakhloufi overlopen de agenda van de gemeenteraad en de raad voor 
maatschappelijk welzijn. 
 
 

 
 

8. Uit het college 
 
Notulen 
Er werden geen extra punten aangebracht. 
 
 

 
 
Charlotte Verboven 
Commissiesecretaris 


